
Generalforsamling i HF Skive 

1. Valg af dirigent 

- Marie Klintorp blev valg og selve generalforsamlingens legitimitet godkendes.  

 

2. Bestyrelsens Beretning til godkendelse 

- Medlemstallet for lokalforeningen Skive, tæller i øjeblikket 69 husstande 

- Bestyrelsen består af 6 medlemmer 

o Bente Olesen, Søren Pinderup, Troels Bertelsen, Britte Nielsen, Tanja Straarup, Kian 

Jakobsen og nyvalgt suppleant Bodil Hjorth Madsen 

- Siden sidst har der blandt andet været følgende arrangementer 

o Foredrag med Sara Kjær 

o Biogas rundvisning 

o Foredrag med Kenneth Kinaskowski 

o Julefrokost  

o SamtaleCafe 

o Frivillighedsfest for bestyrelsen 

- Formand Bente Olesen var sygemeldt fra d. 01.05.23- 01.10.23, hvilket blandt andet gik ud 

over sommerfest.  

- Vi har modtaget penge fra §18 støtte fra Skive Kommune, hvilket kan ses ved årsregnskabet, 

der bliver sendt rundt.  

 

3. Forelæggelse af regnskab 

- Troels Bertelsen fremlægger årsregnskabet, hvilket lød på minus 7.789kr, hvilket var planlagt da 

vores egenkapital var for høj.  

- Så er der sket en kraftig stigning i portoen i Danmark, så Bente Olesen har ringet rundt til de 

medlemmer, der normalt får information tilsendt via PostNord, om det ville være muligt at de 

kunne modtage en e-mail i stedet. Det har nogle sagt ”ja tak” til.  

- Ligeledes er Dankort gebyret steget, hvilket vi skal have kigget på.  

 

4. Regnskab indstilles til godkendelse på førstkommende repræsentantskabsmøde  

- Regnskabet var godkendt i forvejen 

 

5. Behandling af indkomne forslag 

- Ingen forslag 

 

6. Behandling af forslag til førstkommende repræsentantskabsmøde 

Ingen forslag 

 



7. Drøftelse af lokalforeningens arbejde i det kommende år 

- Der er generelt for få tilmeldte til vores arrangementer, hvilket vi skal have fundet en løsning 

på. Eventuelt aflyse arrangementer med for få tilmeldte.  

- Det har generelt været svært at få folk til at komme til arrangementer efter Corona, ikke bare i 

Skive, men over hele landet.  

- Men vi forsøger sandsynligvis med en tur til Jesperhus, inkl. mad og Hjerlhed i løbet af året. 

 

8. Fremlæggelse af budget til godkendelse  

- Fremlægges mundtligt af Troels Bertelsen og sendes derefter ud via E-mail til senere 

godkendelse.  

- Vi går efter et lille plus i budgettet. 

 

9. Valg af bestyrelsesmedlemmer for 2årig periode 

- Troels Bertelsen er på valg og blev genvalgt 

- Søren Pinderup er på valg og blev genvalgt 

- Kirsten ønsker ikke genvalg og skal erstattes  

- Tidligere suppleant Tanja Straarup blev valgt til bestyrelsen som menig medlem 

- Bodil Hjorth Madsen blev valgt som suppleant 

 

10. Eventuelt 

- Skal SamtaleCafe fortsætter? 

- Viborg har søgt fonde til at danne en gruppe, for Afasi ramte. Denne  gruppe skal skiftevis 

mødes i Viborg og Skive.        


